



## PULSE - 2022 September 九月號

### A Warm Welcome to Our New Physician

歡迎精神科顧問醫生加入本院



何雅莉醫生  
精神科顧問醫生  
Dr. Ho Nga Lei Lily  
Consultant in Psychiatry

We are pleased to welcome Dr. Ho Nga Lei, Lily, Consultant in Psychiatry, to Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan (HKAH – TW). Dr. Ho graduated from the Faculty of Medicine at The Chinese University of Hong Kong in 2008, and obtained a fellowship in psychiatry in 2015. She has over 10 years of experience working in public hospitals, and has served as Associate Consultant at the Kwai Chung Hospital, as well as Clinical Assistant Professor (Honorary) at the Chinese University of Hong Kong.

She is experienced in treatment of mental health conditions in patients of all ages, from children and adolescents to adults and the elderly. She is also interested in raising awareness of mental health among the general public.

Dr. Ho is honored and privileged to be a part of the HKAH – TW family and looks forward to working alongside our doctors, nurses, and staff.

For enquiries or to make an appointment, please call or visit our website:

Telephone: (852) 2275 6688

Website: <https://www.twah.org.hk/en>

何雅莉醫生於2008年畢業於香港中文大學醫學院，並在2015年取得精神科專科資格。她於公立醫院擁有10年以上經驗，曾在葵涌醫院擔任副顧問醫生及在香港中文大學擔任榮譽臨床助理教授。何醫生擅長治療兒童及青少年，成人及老人的精神狀況，對推廣大眾的精神健康亦不遺餘力。

何雅莉醫生表示，十分榮幸成為香港港安醫院—荃灣大家庭的一員，並期待與你們每一位合作。

如欲預約或查詢，請致電與本院職員聯絡，或瀏覽本院網站。

電話：(852) 2275 6688

網址：<https://www.twah.org.hk/te>

### COVID-19 Testing – Speedy Services for Safe Travels

2019冠狀病毒病檢測服務—快速檢測 安心出遊



HKAH – TW offers a series of COVID-19 testing services to cater to the various needs of travelers. Tests include: deep throat saliva test, combined nasal and throat swab test, nasopharyngeal swab test, and antibody test, all of which are available 24 hours a day. Results may be made available as quickly as three hours after samples are submitted.

Details and fees:

<https://www.twah.org.hk/en/patient-information/covid-19-test-services>

Please make an appointment in advance as daily testing slots are limited.

Tel: (852) 2275 6688

Our clinical laboratory and pathology is recognized by the HKSAR Government as a designated institution to provide COVID-19 PCR and COVID-19 IgG tests.

本院提供全天候2019冠狀病毒病檢測服務，包括深喉唾液測試、鼻腔和咽喉合併拭子核酸測試、鼻咽拭子核酸測試，以及抗體測試，最快三小時可領取檢測結果，為計劃出遊的市民提供方便、快捷的服務。每日測試名額有限，敬請先行致電(852) 2275 6688預約。

詳情及費用：

<https://www.twah.org.hk/te/patient-information/covid-19-test-services>

本院病理化驗中心獲香港特別行政區政府列為認可進行2019冠狀病毒病測試及抗體的醫療檢測指定機構。

### Post-COVID Checkup

新冠康復者健康檢查套餐

#### Post-COVID Health Check-up

新冠康復者健康檢查套餐

To identify the causes of persistent symptoms, the professional team will assess the risk of long COVID according to the result of health check-ups and provide accurate professional advice.  
助您了解持續症狀的原因，由專業團隊進行評估「長新冠」後遺症風險並提供準確、專業的意見。

Examination Items	檢查項目
Health Assessment by designated G.P. (1 Time)	指定全科醫生健康評估(一次)
Post-COVID Health Questionnaire	新冠康復健康問卷
Weight, Height, BMI, Blood Pressure, Pulse, Oximetry	體重、身高、體質指數、血壓、脈搏測試、血氧飽和
Laboratory Investigation	化驗(全血)
Complete Blood Count	全血球算
ESR	血沉
SARS-CoV-2 IgG Antibody Test	新冠IgG抗體測試
Diagnostic Imaging & Other Investigation	診斷影像及其他項目
Chest X-Ray	胸透X光片
Spirometry	肺活量測試
Breathing Exercise Tips Provided by a Physiotherapist	物理治療師提供個人化呼吸運動指導
Healthy Lifestyle Advice	健康生活方式建議

Original Price 原價: HK\$ 2140  
Discounted Price 優惠價: HK\$ 2450

#### Other Special Discounts

自選新冠康復者健康檢查項目

Examination Items	檢查項目
Echocardiogram	心臟超音波掃描

Discounted Price 優惠價: HK\$ 2240

**Important Information 注意事項**

- For bookings and enquiries, please call Wellness Center at (852) 2275 6363.
- 預約及查詢，請致電本院身體檢查中心(852) 2275 6363。
- Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan reserves the right to make alterations to the price.
- 香港港安醫院—荃灣保留更改及刪除上述資料權利，而毋須另行通知。

#### Other Special Discounts

自選新冠康復者健康檢查項目

All who join our physical examination programs can now enjoy a special discount on the following tests:  
凡參加本院各項身體檢查計劃，並同時接受已標明進行下列新冠康復者健康檢查項目，即可享有特別優惠：

Examination Items	檢查項目
SARS-CoV-2 IgG Antibody Test	新冠IgG抗體測試
Spirometry	肺活量測試
Breathing Exercise Tips Provided by a Physiotherapist	物理治療師提供個人化呼吸運動指導

Discounted Price 優惠價: HK\$ 1480

**Important Information 注意事項**

- For bookings and enquiries, please call Wellness Center at (852) 2275 6363.
- 預約及查詢，請致電本院身體檢查中心(852) 2275 6363。
- Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan reserves the right to make alterations to the price.
- 香港港安醫院—荃灣保留更改及刪除上述資料權利，而毋須另行通知。

HKAH – TW has launched a new checkup package targeting post-Covid patients, which aims to help patients identify the cause of persistent symptoms, assess the risk of long COVID, and provide treatment and recommendations.

### Important Information

For bookings and enquiries, please call the Wellness Center at (852) 2275 6363.

Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan reserves the right to modify details of the package without prior notification.



荃灣港安推出新冠康復者健康檢查套餐，協助曾確診的病人了解持續症狀的原因，醫護團隊會透過全方位的檢查項目，評估「長新冠」後遺症風險，提供專業、準確的意見。

注意事項

預約及查詢，請致電本院身體檢查中心(852) 2275 6363。

香港港安醫院—荃灣保留更改及刪除上述資料權利，而毋須另行通知。

### Wards 360° Virtual Tour

360病房全景虛擬導覽



#### Low-charge Beds

低收費病床

Nurse Station  
護士站

2-Bed Room  
2人房

4-Bed Room  
4人房

#### Maternity Ward

產科房間

2-Bed Room  
2人房

3-Bed Room  
3人房

Deluxe Private Room  
尊貴私家房

#### Surgical Unit / Medical Unit / Integrated Unit

外科病房 / 內科病房 / 綜合病房

Spacious, modern, and equipped with high-tech facilities, the Surgical, Medical, Pediatric, Maternity, and Integrated Units at HKAH-TW offer the highest quality of care while ensuring the comfort of our patients and their families.

The rates of our standard three-bed and four-bed rooms are highly competitive. Semi-private two-bed rooms and private rooms are also available for patients seeking a higher level of privacy.

For more information on our wards, please visit our website: <https://www.twah.org.hk/en/facilities/wards>

荃灣港安的外科、內科、兒科、婦產科及綜合病房設備現代化，佈置簡潔，務求營造輕鬆和舒適的環境。

我們備有3人及4人房可供選擇，收費合理且符合需要，而雙人房和單人房間則可以提供更多私人空間。

如欲了解更多有關病房的資訊，請查閱以下網址：

<https://www.twah.org.hk/te/facilities/wards>

### Fee Information

收費資訊



On October 1, 2022, Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan will update its outpatient fees. Information and details are available on the "Fee Schedule / Budget Estimation" section ([www.twah.org.hk/en/feeschedule](http://www.twah.org.hk/en/feeschedule)) of the hospital website. For further enquiries, please call 2275 6688.

香港港安醫院—荃灣將於2022年10月1日更新門診收費，閣下可到本院網站「服務收費 / 費用預算」版面查閱收費詳情及資料。如有疑問，歡迎致電向職員查詢。

更多詳情，請瀏覽以下網址：

<https://www.twah.org.hk/te/fees-and-charges>



Our mailing address is:

Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan,  
199 Tsuen King Circuit, Tsuen Wan, N.T.

If you'd no longer like to receive this newsletter from Hong Kong Adventist Hospital – Tsuen Wan, click here to reply with unsubscribe newsletter in the subject line.  
若欲取消訂閱本院通訊內容，可按此取有訂閱連結，及發送電郵以作註實，我們將盡快為您取消訂閱。